
 
 

 
 

 
 
 

WOR-ROR.0003.183.2021 

 
 

Pani Agnieszka Danielewicz 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 
 
W odpowiedzi na Pani wnioski zawarte w piśmie z dnia 20 grudnia 2021 r., znak: 

KRM.0003.475.2021 informuję:   
 
 

W sprawie dotyczącej naprawy nawierzchni ul. Pirenejskiej informuję, że stan nawierzchni 
drogowej tej ulicy był przedmiotem wniosku mieszkańców z dnia 19 października 2021 r. oraz wizji 
lokalnej z udziałem przedstawicieli Rady Osiedla „Rzędzin” w dniu 2 grudnia 2021 r. Z racji 
nieuregulowanego stanu prawnego działek gruntu pasa drogowego tej ulicy, nie jest możliwe 
zrealizowanie zadania inwestycyjnego. Budowa nowej nawierzchni drogowej po dobudowaniu 
brakującego odcinka kanalizacji deszczowej jest możliwa wyłącznie po opracowaniu stosownej 
dokumentacji technicznej i uzyskaniu decyzji ZRID. Ponieważ takiego zadania nie udało się zapisać  
w uchwale budżetowej podjętej w dniu 16 grudnia 2021 r. przez Radę Miejską w Tarnowie ustalono, 
że po nastaniu odpowiednich warunków pogodowych po zabezpieczeniu odpowiednich środków 
finansowych zostanie wykonana nawierzchnia drogowa z destruktu asfaltowego, tak jak wykonano to 
w 2021 roku na ul. Świętokrzyskiej. Mieszkańcy zaakceptowali powyższe rozwiązanie. 

 
W sprawie dotyczącej przygotowania Miasta do „akcji zima” w załączeniu przekazuję 

informację na temat przygotowania służb miejskich na wystąpienie trudnych warunków drogowych 
w okresie zimowym. 

 
W sprawie dotyczącej naprawy ubytków w nawierzchni ulicy Kołłątaja informuję, że naprawa 

została wykonana w miesiącu grudniu 2021 r. 
 
W sprawie dotyczącej oferty edukacyjnej Zespołu Szkół Technicznych im. Ignacego 

Mościckiego informuję, iż żadne decyzje w tej sprawie nie zostały jeszcze podjęte. 
W dniu 21 grudnia 2021 r. została rozesłana ankieta do uczniów klas ósmych tarnowskich szkół 
podstawowych dotycząca ich preferencji przy wyborze szkoły ponadpodstawowej. Taka sama ankieta 
została skierowana do wójtów i burmistrzów skupionych w Aglomeracji Tarnowskiej, z prośbą o jej 
rozpowszechnienie wśród uczniów swoich szkół. Wyniki tej ankiety będą jedną ze wskazówek przy 
tworzeniu  planu naboru do szkół ponadpodstawowych. Pozostałe  elementy, które są brane pod 
uwagę przy tworzeniu tego  planu to zapotrzebowanie rynku pracy oraz „Obwieszczenie Ministra 
Edukacji i Nauki w sprawie prognozy zapotrzebowania na pracowników w zawodach szkolnictwa 
branżowego na krajowym i wojewódzkim rynku pracy”. W szkolnictwie zawodowym czynnikiem, 
który determinuje rozwój tego sektora edukacji jest brak kadry pedagogicznej. Każda tarnowska 
szkoła techniczna i branżowa musi brać pod uwagę swoje  możliwości kadrowe – jest to dla Gminy 
sytuacji bardzo trudna, ponieważ obecnie w tego typu placówkach zatrudnianych jest wielu 
nauczycieli emerytów i nie mamy żadnych gwarancji, że zechcą pracować w następnych latach. 
 
 
 
 



 
 

 
 

 
 
 
 
 
Biorąc powyższe pod uwagę plan oferty edukacyjnej dla tarnowskich szkół ponadpodstawowych to 
działania wspólne dyrektorów szkół i organu prowadzącego. 

 
 W sprawie dotyczącej powstającej kompostowni przy ul. Komunalnej, w załączeniu przesyłam 
informację Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych sp. z o.o. w Tarnowie w przedmiotowej sprawie. 
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